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اظهارات سخنگوی وزارت بهداشت درباره طب اسلامی

برخی علما بارها گفته اند که اگر بوعلی امروز زنده بود از کتاب قانون برای 
طبابت استفاده نمی کرد

دانش پور- سخنگوی وزارت بهداشت در پاسخ به پرسشی 
درباره علت رد طب اسلامی در وزارت بهداشت گفت: در 
سیاست های کلی سلامت ابلاغی مقام معظم رهبری کلمه 
ای به عنوان طب اسلامی قید نشده است و از طب ایرانی 
صحبت شده است، ضمن آن که همه علما نیز امروزه برای 
درمان بیماری از طب مدرن و درمان بیمارستانی استفاده 
می کنند و بسیاری از آن ها نیز بارها گفته اند که اگر بوعلی 
نیز امروز زنده بود از کتاب قانون برای طبابت استفاده نمی 
کرد بلکه از علم روز استفاده می کرد.ایرج حریرچی روز 
گذشته در نشستی خبری گفت: برخی افراد از طب روایی 
سخن می گویند و معتقدند با احادیث و روایات می توان 
بیماران را درمان کرد، در حالی که بسیاری از این روایت 
ها سندیت ندارند و آن هایی که سندیت دارند نیز بیشتر 
مربوط به سبک زندگی و آداب تغذیه است و درباره درمان 
بیماری ها نیست در حالی که برخی از افراد مدعی هستند 
با یک جوشانده می توانند سرطان یا برخی بیماری های 
مادرزادی، دردهای سیاتیک یا سایر بیماری های شدید را 

درمان کنند که هیچ جایگاهی ندارد و تخلف آشکار است.
سخنگوی وزارت بهداشت با بیان این که ویزیت همزمان 
چند بیمار تخلف است گفت: در بخش دولتی به علت 
کمبود پزشک عمومی و متخصص در مواقعی یک پزشک 
مجبور است در یک شیفت کاری 50 تا 70 بیمار را ویزیت 
کند و نمی تواند وقت لازم را برای هر بیمار اختصاص دهد 
اما در مطب های خصوصی که کمبود نداریم، این مسئله 
قابل قبول نیست. وی با بیان این که مردم هم می توانند 
در صورت مشاهده چنین مواردی موضوع را گزارش کنند 
ابراز امیدواری کرد با  مصوبات مجلس و افزایش ظرفیت 
پذیرش پزشک و افزایش پذیرش بومی در 10 سال آینده 

این مشکل برطرف شود.

تایید سلامت برنج تراریخته	 
سخنگوی وزارت بهداشت، همچنین از تایید سلامت برنج 
تراریخته در آزمایشگاه دانشگاه علوم پزشکی یزد خبر داد 
و گفت: آزمایش برنج تراریخته در آزمایشگاه دانشگاه علوم 
پزشکی یزد نشان داده که این محصول مشکلی نداشته 
است.وی همچنین  از افزایش سن امید به زندگی ایرانیان 
به 74 سال و سن امید به زندگی سالم و بدون بیماری و 

معلولیت به 65 سال خبر داد.

فرماندار مشهد در اختتامیه طرح دوام ثامن:

آمادگی جامعه در مقابل بحران نمره 10از 100است 
خبیری/ فرماندار مشهد گفت: آمادگی جامعه ما در مقابل 
بحران ها نمره 10از 100 است که این موضوع بسیار بد بوده 
وباید برای آن  تدبیری اندیشیده شود.به گزارش خراسان 
رضوی، " نوروزیان " عصر روز گذشته در اختتامیه جشنواره 
دوام ثامن که با حضور رئیس وتعدادی ازاعضای شورای 
شهرمشهد در تالار شهر برگزارشد، افــزود: سالانه بیش از 
10هزار میلیارد تومان از بودجه کشورهزینه خسارت حوادث 
وبلایای مختلف در کشور می شود که باید با ارائه آموزش های 
لازم این خسارت ها را کاهش دهیم .وی با اشاره به اجرای طرح 
دوام ثامن وارائه آموزش به داوطلبان برای آمادگی در مواقع 
بحران گفت: مردم ما در هنگام بحران همبستگی خوبی با هم 
دارند اما این همبستگی، پیوستگی واستمرار ندارد .نوروزیان 
تصریح کرد: یکی از راه های ایجاد پیوستگی واستمرار در 

همبستگی مردم، طرح هایی مانند دوام ثامن است که باید 
با نگاه پیشگیرانه گسترش پیدا کند زیرا بیشتر تلفات ما در 
حوادث وبحران ها به دلیل آموزش ندیدن مردم برای مقابله با 
بحران است.در ادامه این مراسم، "محمد رضا حیدری" رئیس 
شورای شهر مشهد نیز با بیان این که شورای شهر در بودجه 
سال 97شهرداری مشهد به طرح دوام ثامن وارتقای شاخص 
های آن توجه واز این طرح حمایت خواهد کرد، افزود: بافت 
های فرسوده به دلیل ریز دانه بودن ومعابر کم عرض درارائه 
خدمات در هنگام حادثه با مشکل روبه رو می شوند بنابراین 
باید داوطلبان طرح دوام ثامن در مناطق مختلف شهرداری، 
مردم را با آگاه کردن با این تهدیدها به مشارکت در سامان دهی 
بافت های فرسوده تشویق کنند وشهرداری مشهد نیز در این 
راه به همراه دولت کمک های خوبی را درنظر گرفته است.

گپی با منصور ضابطیان  درباره جدایی از تلویزیون تا علاقه اش به نویسندگی و سفر

تلویزیون ندیدن برای بعضی ها پُز است
»به آرامی شروع به مردن می کنی اگــر...« این جمله نصفه 
نیمه از »پابلو نرودا« را گذاشته اول کتابش، با این امید که 
شاید تلنگری شود بر مخاطب، اما جایی وسط صحبت هایمان 
اعتراف می کند که نبودن همه آن کلماتی که قرار بوده جای 
این سه نقطه  بنشیند، بزرگ ترین ترس او در زندگی  است، این 
که سفر نرود، کتابی نخواند، به اصوات زندگی گوش ندهد و 
در کنجی به دردِ    رخوت دچار شود، ذهنش غبار بگیرد و دیگر 
بودنش تکانه ای بر این عالم نباشد.حالا 18 سالی می گذرد  
از آن روزی که »منصور ضابطیان« از لابه لای صفحات مجلات 
جوان پسند بیرون آمد و به تلویزیون قدم گذاشت. او آن روزها 
یک ژورنالیست خوش فکر بود اما کمتر از دو دهه بعد، مجری 
گری، برنامه سازی، نویسندگی کتاب و جهانگردی به کارنامه 
کاری اش ضمیمه شد.از این حیث، او یکی از هنرمندان پُرکار 
و پُرشور ایرانی ا ست.در سفر کوتاهی که  به تازگی به مشهد 
داشت، مجال یک گفت وگوی کوتاه دست داد. گفت وگویی 
از انتخاب های دیروز آقای نویسنده تا تصمیم هایی برای 
فــردا:»در کودکی رویایم این بود که در جایگاه الانم باشم. 
من الان دارم در رویای کودکی ام زندگی می کنم...« این 
را ضابطیان گفته است... در یکی از مصاحبه هایش...گویا 
روزگــاری دوست داشته مجری باشد، پس می پرسم:»چه 
چیزی در آن سن و سال شما را مشتاق حضور در تلویزیون 
می کرد؟«، پاسخ می دهد: راستش را بخواهید، این فضای 

کلی تلویزیون بود که دوستش داشتم.مثلا نمی توانم بگویم 
اجرای فلانی مرا جذب این فضا کرد. برایم کلیت جریان 
جــذاب بــود. فکر نمی کردم زندگی این فرصت را نصیبم 
کند. تجلی علاقه ام حتی در بازی های کودکانه آن روزها نیز 
نمود داشت. »تلویزیون بازی« می کردیم؛ من مجری بودم 
و دوستانم به تماشایم می نشستند. از این زاویه، اجرا برایم 
دوست داشتنی اما دست نیافتنی به نظر می رسید.«مردم 
مرا می بینند و می پرسند چرا دیگر در تلویزیون نیستید؟ اما 
هشت ماهی است که او از همین تلویزیون که آن را از کودکی 
دوست داشته، دور شده است؛ کنجکاویم بدانیم دلش برای 
برنامه سازی تنگ نشده است؟»وقتی مدتی از خانه تان دور 
باشید؛ مگر می شود که دلتنگش نشوید؟ وقتی مردم مرا 
می بینند و می پرسند که چرا دیگر در آن فضا نیستم، دلم 
می گیرد و حسرت می خورم اما به هر حال دست من نیست. 
خیلی ها فکر می کنند که من خودخواسته برنامه را قطع کردم 
اما این طور نیست.« او تمایل ندارد بیش از این از دلایلش بگوید 
پس سربسته بیان می کند: اجازه بدهید بیش از این توضیح 
ندهم، چون ممکن است از سر دلتنگی حرف هایی بزنم که 
بعضی ها فکر کنند، بدگویی  است اما امیدوار و مطمئنم که 
شرایط بهتر خواهد شد... مشروح این گفت وگو را می توانید 
در شماره امروز روزنامه خراسان رضوی و یا سایت اینترنتی 
خراسان به آدرس khorasannews.com مطالعه فرمایید.


